

PRIVATE
TOUR

2 TO GO

T/C: GA-8FRUW

8D7N WINTER OF DREAM IN KYRGYZSTAN

吉尔吉斯斯坦的梦幻之冬





Day 1: Arrival Bishkek city – Ala Archa canyon – Bishkek city (120 km / 2.5 hours)
抵达比什凯克市 - 阿拉阿恰峡谷 - 比什凯克市 (120 公里/2.5 小时) {FRU}

Meeting at the airport with local team and transfer to the city. Early check-in is not included. Little rest at the breakfast area and start tour in Bishkek and surroundings. Firstly, we drive to the natural park Ala Archa for light walk, relaxing and meeting Kyrgyzstan winter nature. After walk transfer back to Bishkek and have a half day city tour. Walk around snowy Ala Too Square, Kurmanzhan Datka Monument, main governmental buildings, Old Square with Parliament House, and Lenin's Monument. Finish at the Victory Square dedicated WWII.

在机场与当地团队会面，然后转移到城市。不包括提前登记。在早餐区稍作休息，开始在比什凯克及周边地区游览。首先，我们驱车前往阿拉阿恰自然公园散步，放松身心，感受吉尔吉斯斯坦冬季的大自然。步行后返回比什凯克，进行半天的城市游览。漫步在白雪皑皑的阿拉图广场、库尔曼詹纪念碑、主要政府建筑、国会大厦和列宁纪念碑的旧广场。在纪念二战的胜利广场结束。

Day 2: Bishkek city – Chon Kemin Valley (170 km / 3 hours) 比什凯克市 – Chon Kemin 山谷 (170 公里/3 小时) (B/L/D)

After breakfast, we leave Bishkek and drive along the Chui valley. Snow-capped mountains on the side looks fantastic and inspire for the trip with positive emotions. One-hour drive to Burana Tower (UNESCO site) near Tokmok town. After excursion, drive to Chon Kemin valley.

早餐后，我们离开比什凯克，沿着楚河溪谷开车。一边的雪山看起来很棒，给这趟旅行带来了快乐。一小时车程到托克莫克镇附近的布拉纳塔(联合国教科文组织遗址)。游览结束后，乘车前往川克明谷。



Day 3: Chon Kemin valley – Issyk Kul Lake (180 km / 3 hours) 大凯明河 – 伊塞克湖 (180 公里/3 小时) (B/L/D)

After breakfast, drive to Issyk Kul Lake via Boom gorge and to the Northern shore of Issyk Kul Lake. Lunch in a café of Cholpon Ata town. Then we have several visits like open air Petroglyphs site with panoramic view to the Issyk Kul Lake and snow mountain and local historical museum. After excursions, drive to the hotel and get accommodation in the resort area on the shore of Issyk Kul Lake. 早餐后，乘车经 Boom gorge 前往伊塞克湖的北岸。在乔尔蓬阿塔镇的一家咖啡馆吃午饭。接下来我们会参观一些景点例如露天岩画遗址，全景的伊塞克湖和雪山还有当地的历史博物馆。游览结束后，驱车前往酒店，在伊塞克湖岸边的度假区住宿。

Day 4: Issyk Kul Lake – Karkara valley (200 km / 3-4 hours) 伊塞克湖 – 卡尔卡拉山谷 (200 公里/3-4 小时) (B/L/D)

Today we reach beautiful area at the border with Kazakhstan – Karkara. Our jeeps go along the mountain road, through piles of snow and reach Karkara region. Here we stop at the luxury warm yurt camp with private facilities. Time to explore the area walking along the canyon up and down, climb up closest hill to see panoramic view or use local good areas for ski touring and/or snowmobiling (with driver). The level of snow covers from 60 to 120 cm.

今天我们来到了与哈萨克斯坦接壤的美丽地区，卡尔卡拉。我们的吉普车沿着山路，穿过成堆的雪，到达卡拉地区。在这里，我们会停在拥有私人设施的豪华温暖的蒙古包营地。有时间沿着峡谷上下行走，爬上最近的山丘看全景，或者在当地的好地方滑雪地或雪地摩托(和司机一起)。积雪覆盖 60 至 120 厘米。





Day 5: Karkara valley – Karakol town (120 km / 3 hours) 卡拉卡拉山谷 – 卡拉科尔镇 (120 公里/3 小时) (B/L/D)

After breakfast transfer to Karakol town. Visit Museum of N. M. Przhevalski on the way to Karakol. Then inside Karakol stop by Dungan Mosque – a unique building in a style of the Chinese pagoda which is functioning as mosque up to now and Russian Orthodox Holy Trinity Church built of wood. Excursion to the Karakol ski base to take funicular to the panoramic view and admire landscapes of the Tup valley from 3000 m asl.

早餐后前往到卡拉科尔镇。在去卡拉科尔的路上参观普热瓦斯基博物馆。然后进入卡拉科尔，前往敦干清真寺，这是一座独特的中国宝塔风格的建筑，至今仍是清真寺和俄罗斯东正教的木制圣三一教堂。游览卡拉科尔滑雪基地，乘坐缆车欣赏全景，从海拔 3000 米的地方欣赏图普山谷的风景。

Day 6: Karakol town – Djety Oguz gorge – Bokonbaev village – Kochkor village (250 km / 5 hours)

卡拉科尔镇 – 杰蒂奥古兹河谷 – Bokonbaev 村 – 科奇科尔村 (250 公里/5 小时) (B/L/D)

After breakfast, drive to Djety Oguz gorge to admire the landscapes and to take some photos. At the beginning of the gorge, we face with famous “Broken Heart Rock”. Walking up further to panorama to see those famous Seven Red Bulls rocks in white colors around. Drive along the south shore of Issyk Kul to Bokonbaev village. Arrival and lunch in a local family house. Here we meet eagle hunter to see demonstration of hunting with birds of prey. Such demonstration during wintertime has unique sharm as birds are in their best shape for the hunting season and feel themselves very good. After demonstration continue drive to Kochkor village. Arrival and accommodation in a hotel.

早餐后，驱车前往杰蒂奥古兹河谷欣赏风景，并拍照留影。在峡谷的起点，我们面对着著名的“心碎岩”。再往前走，可以看到周围著名的七块白色的红牛岩石。沿着伊塞克湖南岸驱车前往 Bokonbaev 村。抵达后，在当地一家民宅享用午餐。在这里，我们会见鹰猎人，观看与猛禽狩猎的示范。在冬季进行这样的表演具有独特的意义，因为鸟类在狩猎季节处于最佳状态，感觉非常好。示范结束后，继续驱车前往科奇科尔村。到达并在旅馆住宿。



DAY 7: Kochkor village – Bishkek city (200 km / 4 hours) 科奇科尔村 – 比什凯克市 (200 公里/ 4 小时) (B/L/D)

In the morning we visit local women cooperation and see products they produce and sell. Souvenir shop-museum is one of the most popular in their country. Drive back to Bishkek city via Kuvaky pass and spectacular view to the frozen Orto Tokoi water reservoir. Lunch en route. Arrival to Bishkek and visit ZUM Department store for the last shopping (if necessary). Dinner in a local restaurant with folklore show.

上午，我们参观了当地妇女合作社，参观了她们生产和销售的产品。纪念品商店-博物馆是他们国家最受欢迎的商店之一。乘车经库瓦基山口返回比什凯克市，可欣赏到冰冻的 Orto Tokoi 水库的壮观景色。会在路上吃午饭。抵达比什凯克后前往 ZUM 百货店进行最后一次购物(如有必要)。在当地餐馆吃晚餐，欣赏民俗表演。

Day 8: Bishkek – KUL 比什凯克 – 吉隆坡 (B)

After breakfast, transfer to Bishkek International Airport for departure.

早餐后，送往机场准备回家。



Sequence of itinerary subject to arrangement

All photo just for illustration only

Hotel 4*	Traveling Period: DEC 2023 – MAR 2024			
	Ground Arrangement – MYR (Per Person)			
	Twin Sharing			
	GV 2	GV 4	GV 6 - 10	SGL SUPL
Bishkek – Ambassador (2N) Chon Kemin – Ashuu GH (1N) Cholpon Ata – Karven / Raguda (1N) Karkara – Yurt Galmping (1N) Karakol – 78 Hotel (1N) Kochkor – Nomad Lodge Hotel (1N)	RM 9,188	RM 8,088	RM 6,788	RM 1,188

Included:

- 7 nights 4* accommodations with daily breakfast
- Fullboard meals (All daily hotel hot breakfast; x6 Lunches; x6 Dinners)
- Eagle hunting demonstration in Bokonbaev village
- Farewell folklore shows during dinner in Bishkek

Excluded:

- International Flight
- Snowmobile excursion in Karkara Valley (Day 4)
- All personal expenses
- Any other Service not mentioned above

Remarks:

- 1) **Private Tour Min.GV.2** per booking with English speaking guide.
- 2) Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will not be refunded.
- 3) Non-refundable deposit of RM 1000/Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 45 days before departure.
- 4) **Compulsory Tipping** for Driver and Guide **RM 480** /per Tour /per pax.
- 5) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.
- 6) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.
- 7) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will be provided with different price apply (if any). * Hotel check in time 14:00 – onwards. Check out time 12:00.
- 8) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share), Child no bed = 85% from Adult Twin Share fare.
- 9) Kyrgyzstan is 2 hours behind Malaysia - Currency KGS – Kyrgyzstan Som or credit card are widely accepted.
- 10) No services have been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation.

Important Note



- Malaysian citizens do not require a tourist visa to visit Kyrgyzstan. Malaysians do not need a visa to visit Kyrgyzstan. The visit is generally short lasting no more than 30 days.
- Please take into consideration that in wintertime the temperature in Bishkek city reaches up to +10°C and in the mountains the temperature decreases to -25°C. Be prepared for unexpected changes of the weather and severe cold experience.